
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 744

Har Europa-Kommissionen mundtligt eller på anden måde fremført over for regeringen el-

ler Miljø- og Fødevareministeriets embedsfolk, at der skulle være lavet en VVM-redegø-

relse inden staten begyndte at sætte vildsvinehegnet op, jf. artiklen bragt på

www.tvsyd.dk, den 2. april 2019: ”EU sætter spørgsmålstegn ved vildsvinehegnet”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ojvind.Vilsholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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